

قطاع الافصاح

السادة / البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد ،،،،،،،،

The Board of Directors of Speed Medical met at exactly six o'clock in the evening, Tuesday, Cairo time, with video conference technology, in the presence of Mr. Eng. Mahmoud Lashin, Mr. Dr. Mahmoud Elaiwa from Jeddah, Saudi Arabia, Mr. Eng. Hazem El-Far, Dr. Ismail Gadalla and Dr. Tariq Al-Qaei from Cairo based on an urgent invitation from the Chairman of the Board of Directors and the meeting continued until 7.30 pm and the summary of the meeting decisions and after consultation with Eng. Tamer Wagih, Chairman of the Board of Directors of the two sister companies, Prime Speed for Medical Services and Misr Laboratories for Medical Services, is as follows:

1 - Agreeing to sign a Memorandum of Understanding between Speed Medical and its subsidiaries and sister companies and the Elaj Medical Group in the Kingdom of Saudi Arabia to complement their work inside and outside Egypt as follows:

A- Establishing a reference lab in Egypt at the highest international level with the expertise of Quest Diagnostics global laboratories represented by Elaj Medical Group in the Middle East with a 25% contribution to Speed Medical and its subsidiary and sister companies, provided that the role of Elaj group in providing scientific and administrative expertise and SPMD is the marketing and contractual role.

B- Establishing a joint company whose shareholding ratios will be agreed upon within a few weeks to invest in medical laboratories in Libya, Algeria, Morocco and Tunisia. The Saudi Medical Laboratories Al-Borg will have a role in establishing them from the scientific point of view and using their trademark, and Speed Medical and its subsidiaries and sister companies will have the marketing, contractual and logistical aspects.

C- Speed Medical to jointly market some of the Elaj group establishments with a percentage of sales to be agreed upon separately with each different unit.

D- Technical support is provided from Al-Borg Laboratories in the Republic of Sudan to the Speed Laboratories branch located in Khartoum, and to contribute to raising its scientific and technical competence.

E- Establishing medical centers and clinics in Egypt to serve different levels of patients, provided that the Elaj medical group and SPMD are founders and main partners in it and use the Elaj group hospitals located in the various governorates of Egypt.

F- The Elaj Medical Group should contribute to managing Speed Hospitals in all its current and future units.

2 - Authorizing Eng. Mahmoud Lashin to sign the Memorandum of Understanding Eng. Mahmoud Lashin accordingly signed the Memorandum of Understanding yesterday in Jeddah, Saudi Arabia.

أجتمع مجلس إدارة سبيد ميديكال في تمام الساعة السادسة مساء الثلاثاء بتوقيت القاهرة بتقنية الفيديو كونفرنس بحضور السيد المهندس/ محمود لاشين والسيد الدكتور/ محمود عليوة من جدة بالمملكة العربية السعودية والسيد المهندس/ حازم الفار والدكتور إسماعيل جاد الله والدكتور طارق القيعي من القاهرة بناء علي دعوة عاجلة من السيد رئيس مجلس الإدارة وأستمر الإجتماع حتي السابعة والنصف وكان ملخص قرارات الإجتماع وبعد التشاور مع السيد المهندس/ تامر وجيه رئيس مجلس إدارة الشركتين الشقيقتين برايم سبيد للخدمات الطبية ومعامل مصر للخدمات الطبية كما يلي:

١- الموافقة علي توقيع مذكرة تفاهم بين سبيد ميديكال وشركاتها التابعة والشقيقة ومجموعة علاج الطبية بالمملكة العربية السعودية لتكامل عملهما في داخل وخارج مصر علي النحو التالي:

أ- إنشاء معمل مرجعي reference lab في مصر علي أعلى مستوي عالمي بخبرات معامل Quest Diagnostics العالمية التي تمثلها مجموعة علاج الطبية في الشرق الأوسط بنسبة مساهمة ٢٥٪ لسبيد ميديكال وشركاتها التابعة والشقيقة علي ان يكون دور مجموعة علاج الخبرات العلمية والإدارية ولسبيد الدور التسويقي والتعاقدي.

ب- إنشاء شركة مشتركة يتم الإتفاق علي نسب مساهمتها خلال اسابيع قليلة للاستثمار في معامل تحاليل في ليبيا والجزائر والمغرب وتونس يكون لمختبرات البرج الطبية السعودية الدور في تأسيسها من الناحية العلمية وإستخدام علامتها التجارية ويكون لسبيد ميديكال وشركاتها التابعة والشقيقة الجوانب التسويقية والتعاقدية واللوجيستية.

ج- تقوم سبيد ميديكال بأخذ حق التسويق لبعض منشآت مجموعة علاج الطبية بنسبة من المبيعات يتم الإتفاق علي كل منها علي حده في حينه

د- يتم تقديم الدعم الفني من معامل البرج بجمهورية السودان لفرع معامل سبيد الموجود بالخرطوم والمساهمة في رفع كفاءته العلمية والتقنية.

هـ- إنشاء مراكز وعيادات طبية لخدمة مستويات مختلفة من المرضى علي أن تكون مجموعة علاج الطبية وسبيد ميديكال مؤسسين وشركاء رئيسيين بها وتقوم باستخدام مستشفيات مجموعة علاج الموجودة في محافظات مصر المختلفة.

و- أن تساهم مجموعة علاج الطبية في إدارة مستشفيات سبيد بجميع وحداتها الحالية والمستقبلية.

٢- تفويض السيد المهندس محمود لاشين في توقيع مذكرة التفاهم هذا وقد قام السيد المهندس محمود لاشين بتوقيع مذكرة التفاهم أمس في جدة بالمملكة العربية السعودية.

تحريراً في : ٢٠٢٠-١٢-٩

وتفضلوا بقبول فائق الأحرام ...

مدير علاقات المستثمرين  
عادل خليل

